
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
25.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 19.03.2018     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 34 5 2
Vedoucí odborů MMK 9 9
Občané, hosté 16

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 34 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se omluvili: pan Tomáš Hanzel, pan Josef 
Majewski, pan Antonín Barák, pan Dušan Dúška a DiS. Martina Orgoníková, neomluveni pan Jaroslav Hudeček a 
pana David Puhr. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Pro případ jeho poruchy 
byly určeny tyto sčitatelky: Ivana Legerová, Romana Plecháčová, Jitka Korzonková a Tamara Hercigová. Hlavní 
sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 24. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní 
Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 24. zasedání ZM Karviné konaného dne 
29.01.2018, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli 
zápisu byli schváleni: pan Vladimír Kolek a Mgr. Libor Olajec.
Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 767 (pro 34, proti 0, zdrželo se 0). 

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 25. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 12.03.2018 došlo ke stažení materiálu z Odboru rozvoje – doplnění programu č. 1 - 
„Poskytnutí dotace Zdravotnické záchranné službě Moravskoslezského kraje“, a to z důvodu jeho neprojednání v 
radě města. O stažení tohoto bodu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 767
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. 
Ing. O. Brdíčko - požádal o doplnění programu o bod týkající se projednání poskytnutí dotace na pořízení 
jubilejního zvonu, vést o tom diskuzi s případným doporučením pro příští zasedání ZM, kdy by zastupitelstvo přijalo 
usnesení nebo případně již na tomto zasedání přijat nějaké usnesení. Z dopisu, který obdrželi všichni členové ZM, 
vyplynulo, že do 09.04.2018 je třeba dát dalším sponzorům jasné stanovisko, zda se podaří sehnat další finanční 
prostředky na financování zvonu. Dodal, že pokud bude vůle zastupitelů vést k tomuto návrhu rozpravu v rámci 
doplněného bodu, přihlásí se a podá další informace.
Ing. J. Wolf - řekl, že chtěl k této záležitosti vystoupit v bodě různé. Klasický materiál k projednání by měl být 
připraven na příští zasedání ZM. Řekl, že k uvedenému dopisu podá informace náměstek primátora pan Wiewiórka.
p. K. Wiewiórka - vysvětlil, že dopis zaslal farář Římskokatolické farnosti Karviná s tím, že hovoří o odlití jubilejního 
zvonu a úpravě stolice ve zvonici věže kostela, a to v souvislosti s oslavami 750. výročí města. Bylo dohodnuto, že 
magistrát města Karviné podpoří odlití zvonu v částce ve výši 1.500.000,- Kč. Následně byli opět vyzváni, aby 
přispěli dalším finančním obnosem na úpravu stolice ve zvonici ve věži tohoto kostela. To bylo odmítnuto s tím, že 
požádali Římskokatolickou farnost Karviná, aby oprava zvonice byla provedena ve spolupráci s MS krajem. Protože 
měl farář problémy s vyřízením této žádosti o dotaci na kraji, pomoc mu byla poskytnuta pracovníky Odboru rozvoje 
MMK. Následně byl farářem informován, že materiál, který byl připraven k projednání na kraji, byl stažen na 
zastupitelstvu kraje z jednání. O tom, kdo navrhl stažení materiálu, nevěděl. Zdálo se mu to zvláštní, protože to je 
věc pana Curyla, náměstka hejtmana pro kulturu a památkovou péči, který kandidoval do kraje za KDU-ČSL. Dodal, 
že na příští jednání ZM vedení města připravuje materiál s návrhem, že se město Karviná nevzdává poskytnutí 
příspěvku ve výši 1.500.000,- Kč na odlití jubilejního zvonu, ale pouze pod podmínkou, že do 30.06.2018 bude 
jednoznačně známa odpověď z MS kraje, zda se tedy budou společně finančně podílet na opravě stolice a zvonice 
ve věži kostela.
MUDr. M. Gebauer - doplnil odpověď náměstka primátora Wiewiórky o informaci, že pan farář si podal žádost na 
KÚ MS kraje s tím, že po telefonické konzultaci s nejmenovanou vedoucí odboru mu bylo doporučeno stáhnout tuto 
žádost s tím, že to rozhodnutí bylo z její vlastní vůle. Danou věc konzultoval s tím, že není pravdou, že by byl 
materiál stažen radou nebo zastupitelstvem kraje. Následně to s panem farářem také konzultoval a doporučil mu, 
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aby žádost o dotaci podal znovu. Uvedená žádost již byla na krajský úřad doručena.
Ing. J. Wolf – dodal, že již jednou byla farnosti v Karviné poskytnuta z města dotace na opravu střechy. Nejdříve se 
jednalo o částku 2 mil. Kč, následně to byl požadavek na další 2 mil. Kč. Řekl, že by bylo proto dobré, pokud máme 
zájem podílet se na odlití jubilejního zvonu v rámci oslav 750. výročí města, aby bylo vyjasněno jednoznačné 
financování a nakonec nestáli před otázkou, kdo to nakonec dofinancuje. Mělo by být proto jasno, kdo a kolik zaplatí 
s tím, že financování bude podloženo také termínově. Zeptal se Ing. Brdíčka, zda trvá na doplnění tohoto bodu do 
programu ZM, neboť bude tento materiál připravován na příští jednání ZM.
Ing. O. Brdíčko - trval na doplnění programu o bod, týkající se poskytnutí částky ve výši 1,5 mil. Kč na odlití zvonu s 
tím, že do 30.05.2018 bude ze strany farnosti Karviná jasné další financování, tedy zbývající části, ať už z kraje, od 
jiných sponzorů nebo z vlastních sbírek provedených farností. Pokud by farnost do 30.05.2018 nedoložila 
dofinancování tohoto zbytku, tak by požadovaná dotace nebyla z města poskytnuta. 
Ing. J. Wolf - domníval se, že jde o složitý materiál, který by bylo lepší dle stanovených podmínek dopracovat a 
projednat ho až na zasedání ZM v dubnu 2018. V současné době nemáme žádnou garanci, že stanovené podmínky 
budou splněny. Na zasedání ZM v dubnu bude projednáván závěrečný účet hospodaření města a také přebytek, kdy 
mohou zastupitelé o poskytnutí požadované dotace rozhodnout a schválit konkrétní částku. 
Bc. M. Pawlica - vyjádřil se k restitucím církevního majetku. Dodal, že název jubilejní zvon je sice pěkný, ale nebyl 
přesvědčen, zda kostel další zvon vůbec potřebuje. Řekl, že bude hlasovat proti tomuto návrhu.
Ing. O. Brdíčko - měl za to, že je to věc, kterou můžeme zanechat našim dětem. Byl by odlit u příležitosti 750. 
výročí založení města Karviné, protože 800. výročí se již málo kdo z přítomných dožije. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze již nikdo nepřihlásil, nechal o návrhu doplnění programu č. 2 - „Návrh na 
poskytnutí dotace na jubilejní zvon v souvislosti s oslavami 750. výročí města“ hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 4
PROTI : 11
ZDRŽEL SE : 19 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože další návrhy na doplnění programu nebyly podány, nechal navržený program 25. zasedání 
ZM Karviné schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 767
Program 25. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Vyřízení interpelací členů ZM Karviné přednesených na zasedání ZM Karviné konaném dne 29.01.2018
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k vyřízení interpelací nějaké dotazy nebo připomínky.

D i s k u z e :

MUDr. M. Gebauer - měl pouze technickou připomínku, která mu byla panem tajemníkem vysvětlena.
Ing. J. Wolf - protože se nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 1 
hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 768
Návrh byl schválen.

2)   Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady společnosti DEPOS Horní Suchá, a.s., pro 
nové funkční období 2018 - 2021
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Vzhledem k tomu, že toto funkční 
období končí v měsíci březnu 2018, bude potřeba navrhnout pro nové funkční období 2018 - 2021 nového zástupce 
statutárního města Karviné do dozorčí rady této společnosti. Bylo navrhováno, aby byl zástupcem opět, jako ve 
stávajícím funkčním období, pan Ing. et. Ing. Ladislav Húska. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 769
Návrh byl schválen.

3)   Zásady k tvorbě rozpočtu statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační ve spolupráci s Odborem ekonomickým. 
Uvedené zásady byly schváleny dne 12.09.2017, usnesením ZM č. 626. Nyní byla navržena úprava těchto „Zásad“ s 
tím, aby byly poskytnuté transfery žadatelům v sociální oblasti souhrnně uváděny pod označením příspěvky na 
sociální péči. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 770
Návrh byl schválen.

4)   Dotace nad Kč 50.000,-- registrovaným a návazným sociálním službám
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální, který přijal celkem 66 individuálních žádostí o 
poskytnutí dotace. Seznam podaných žádostí s požadovanou částkou nad 50.000 Kč tvořil přílohu č. 1 k usnesení s 
tím, že dotace budou poskytnuty na základě veřejnoprávních smluv uzavřených mezi statutárním městem Karviná a 
uvedenými příjemci, které tvořily přílohy č. 2 až 40 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 771
Návrh byl schválen.

5)   Změna Zřízovací listiny Sociálních služeb Karviná, příspěvková organizace
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální, který navrhl s účinností od 01.04.2018 provést 
ve Zřizovací listině tyto úpravy: doplnit právní formu do názvu příspěvkové organizace, upravit přílohu č. 1, která 
obsahuje seznam svěřeného majetku s jednoznačnou identifikací, upravit čl. 3 - vymezení hlavního účelu a 
předmětu činnosti příspěvkové organizace, a to u odlehčovací služby a denního stacionáře. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 772
Návrh byl schválen.

6)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 45. až 48. smlouva
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře Programu Kotlíkové dotace na základě schválení předložených smluv pro žadatele a na částky uvedené v 
důvodové zprávě materiálu. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - podal informaci, že se připravují změny v rámci toho programu, protože ne všichni lidé využívají 
možnosti na výměnu kotlů. Hromadí se také stížnosti občanů, kteří bydlí vedle těch, kteří dosud používají stará 
topeniště s tím, že nesplňují požadované normy. Je to jedna z příčin, proč se nám zde tak špatně dýchá. Současný 
program není až tak účinný a pokud to nebude povinností, tak se zde situace nezlepší. 
Protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 773
Návrh byl schválen.

7)   Návrh na poskytnutí účelových dotací v rámci dotačního programu Podpora tělovýchovných a 
sportovních aktivit pro rok 2018
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Prioritou dotačního programu je podpora 
projektů zaměřených zejména na činnost sportovních klubů pro děti a mládež. Hodnotící pracovní skupina 
vyhodnotila podané žádosti, které byly následně předloženy k posouzení Komisi tělovýchovy a sportu. Ta doporučila 
poskytnout dotace právnickým osobám uvedeným v příloze č. 1 k usnesení a uzavřít s těmito příjemci smlouvu o 
poskytnutí dotace dle znění přílohy č. 2 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 774
Návrh byl schválen.

8)   Poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádost o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, která dle schválených 
„Zásad“ splňuje stanovené podmínky. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.
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HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 775
Návrh byl schválen.

9)   Smlouva s poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 2. výzva Kotlikové dotace, žádost 
o dotaci č. 1
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jedná se o uzavření smlouvy týkající se 
poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná Moravskoslezskému kraji určenou na spolufinancování 
projektu „Kotlíkové dotace - 2. výzva“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 776
Návrh byl schválen.

10)   Smlouva o spolupráci v oblasti odpadového hospodářství s obcí Horní Suchá
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb. Předmětem smlouvy bude 
poskytnutí finančního příspěvku městu Karviná ve výši Kč 25,-- + DPH Obcí Horní Suchá za každou uloženou tunu 
odpadu. Ze smlouvy nevyplývají pro město Karviná žádné finanční závazky, pouze v čl. II u předmětu smlouvy bylo 
uvedeno, že obě smluvní strany se zavazují vzájemně spolupracovat v oblasti odpadového hospodářství na skládce 
DEPOS v Horní Suché, a.s. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - vysvětlil, že se jedná o novinku, kdy by mělo město dostávat uvedený příspěvek za ukládání 
komunálního odpadu od obce Horní Suchá, která se k tomuto kroku rozhodla po mnoha letech nátlaku ze strany 
města Karviné. Kdyby město v roce 1994 vystavělo skládku o cca 500 m dále, byla by na katastrálním území města, 
což by se také finančně projevilo v rozpočtu města. 
Protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 777
Návrh byl schválen.

11)   Převod části pozemku p. č. 460/1, k.ú. Staré Město u Karviné - DEKINVEST
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - řekl, že se jedná o poslední volnou plochu v karvinské průmyslové zóně Nové Pole, tu obsadí firma 
DEKINVEST, která zde vybuduje prodejní centrum pro dům a zahradu. Firma má dosud svou prodejnu stavebního 
materiálu v areálu bývalého VOKD. Dodal, že město bude muset pro případné další investory hledat nové vhodné 
plochy nebo jednat se státem o případném odkoupení vhodných pozemků.
Protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 778
Návrh byl schválen.
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12)   Převod části pozemku p. č. 3508/1 v k.ú. Karviná-město včetně zřízení služebnosti - Dong Pham Duc
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 779
Návrh byl schválen.

13)   Směna pozemků - Pavel Janota a Jiří Skalička
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 780
Návrh byl schválen.

14)   Převod pozemku - Jiří Kahánek
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 781
Návrh byl schválen.

15)   Převod pozemků - Miroslav Škuláň
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 782
Návrh byl schválen.

16)   Převod pozemku - Kateřina Sedlářová
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.
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HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 783
Návrh byl schválen.

17)   Nabytí pozemků v k.ú. Dolní Marklovice, obec Petrovice u Karviné - Lesy České republiky, s.p.
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - sdělil, že se po mnoha letech podařilo městu vyřešit majetkoprávní vztahy se státem tak, že by mohla 
být dokončena celá oprava komunikace na ulici Mickiewiczova ve směru na Petrovice.
Protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 784
Návrh byl schválen.

18)   Převod pozemku - Václav Lakomý
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 785
Návrh byl schválen.

19)   Převod pozemku - Lubomír Lukáč
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 786
Návrh byl schválen.

20)   Převod pozemku - Jan Beleš
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 787
Návrh byl schválen.
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21)   Informativní zpráva - Nabídka kupní ceny - Halina Kufa
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

MUDr. M. Gebauer - měl za to, že to, co bylo napsáno v důvodové zprávě právníkem paní Haliny Kufa, není zcela 
pravda. Prostory, které má vzadu, nevyužívá jako zahrádku. Domníval se, že by měla být oddělením živnostenským 
provedena kontrola, zda tvrzení, které v dopise uvedla, je pravdivé. 
Ing. J. Wolf - řekl, že zásadní problém je ten, že jí tento pozemek patří. Není důležité, zda na něm něco provozuje. 
Když ho nebude chtít městu prodat, nedá se s tím nic dělat. Jedná se o drobnou komplikaci v rámci připravované 
rekonstrukce tří domů na Masarykově náměstí. Bohužel se jedná o soukromé vlastnictví pozemku a je jen na její 
vůli, jestli bude chtít městu pozemek prodat. Město bude muset v rámci zpracování projektové dokumentace počítat 
s variantou, aby mohlo tento pozemek použít z hlediska dojezdu k této nemovitosti. Bude proto nutné v rámci 
platných zákonů hledat možnosti, jak tyto objekty opravit a následně je pak užívat. 
Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 788
Návrh byl schválen.

22)   Projednání inflace za rok 2017
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 789
Návrh byl schválen.

23)   Informativní zpráva o změnách svěřeného nemovitého majetku evidovaného na účtech 021 - stavby a 
031 - pozemky u příspěvkových organizací zřízených statutárním městem Karviná za rok 2017
Ing. J. Wolf - k předložené záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 23.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 790
Návrh byl schválen.

24)   Nové interpelace členů ZM Karviné
Na 25. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné nové interpelace.

25)   Různé - MMK
Ing. J. Wolf - podal několik informací:
1) Projekt - Bezpečná Karviná - jedná se o projekt, na kterém v současné době město intenzivně pracuje. Jedná 
se o navázání na projekt Nulová tolerance a další projekty, které řeší kriminalitu, bezpečnost a další s tím spojené 
záležitosti. Rada města vyhlásila bezdoplatkové zóny v části Karviná-Ráj, Mizerov, Hranice a v části Nové Město a 
Fryštát. Všechny státní instituce, kterých se to týká, vyjdou městu v této záležitosti vstříc. Město chce alespoň touto 
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formou zabránit obchodu s byty, s chudobou, zaměřit se na negativní vlivy, které na to navazují (špatné občanské 
soužití, sousedské vztahy v domech, které si lidé koupili a opravili). Překupníci, kteří volné byty skupují, majitelům 
bytů klidné soužití narušují. Další opatření, které město chystá, je daleko více. V rámci toho budou spolupracovat s 
MP a PČR, cizineckou policií, hygienickou stanicí a dalšími státními institucemi, které mají možnost ovlivnit 
negativní chování lidí. Projekt „Bezpečná Karviná“ je prezentován také na webových stránkách města Karviná, kde 
mohou občané informovat o nebezpečných jevech ve městě na přiloženém formuláři. Pokud přiloží mailovou adresu 
a budou si přát, budou následně informováni o řešení problému. Příslušní lidé budou s touto podanou informací 
pracovat. Připravuje se i možnost podání takové informace prostřednictvím sms. Město chce také instalovat nové 
kamerové body (50 ks). Dále budou vyvolána jednání s předsedy BD a SVJ, kterým bude poskytnuto, pokud budou 
mít zájem, právní poradenství týkající se bytových záležitostech (např. kdy se vlastníci bytů vytěhují a překupníci 
pak tyto volné byty výhodně skupují). Mnohdy se schovávají za neziskové organizace, které tímto způsobem 
provozují svůj byznys. Byla přijata novela zákona, která umožňuje proti těmto věcem bojovat. Pokud nebude sociální 
oblast řešena centrálně, tak si to bude každé město nebo obec dělat po svém. Pokud do toho stát nezasáhne, 
města si budou muset pomoci sama. Dodal, že informace na webových stránkách města budou postupně 
doplňovány a upřesňovány o informace, které se podařilo získat.

2) Budování podchodu v rámci rekonstrukce vlakového nádraží s požadavkem občanů Starého Města na 
vybudování chodníku. V denním tisku zaznamenal zprávu týkající se realizace modernizace železniční trati 
Správou železniční a dopravní cesty, včetně rekonstrukce karvinského vlakového nádraží. Podél kolejí má vyrůst 
protihluková zeď s tím, že občané Starého Města tudy nebudou moci procházet. Již dříve navrhovali, aby byl 
podchod průchozí, aby na něj navazoval chodník. Správa železniční a dopravní cesty navrhovala, že by provedla 
vyústění podchodu, pokud se na tom bude finančně podílet také město. Pozemek, kudy by měl chodník vést v 
souvislosti se zřízením podchodu, však město nevlastní a jeho majitel (ČSAD Havířov) jej v té době nechtěl prodat. 
V tisku Deník nyní pan Vavřík, generální ředitel společnosti 3ČSAD, uvedl, že ČSAD Havířov o zájmu Karviné koupit 
jejich pozemek ve Starém Městě, nic neví. Doporučil proto s ČSAD Havířov znovu vyvolat jednání v této záležitosti s 
tím, zda nebude z jejich strany problém pozemek městu Karviná odprodat. Dodal, že pokud má být chodník 
vybudován, město musí mít majetkoprávní vztahy k potřebným pozemkům vypořádány. To byl také jeden z 
požadavků Správy železniční a dopravní cesty.
Ing. O. Brdíčko - reagoval na vyjádření Ing. Wolfa týkající se vybudování podchodu s tím, že neví o tom, že by 
Správa železniční a dopravní cesty investovala do této stavby, protože nesouvisí přímo s železniční dopravou. 
Prodloužení podchodu je ve většině případů záležitostí obcí. Jedná se o tzv. sdruženou investici. Měl obavu, že nic 
takového v projektové dokumentaci ani není uvedeno. Tedy, že by pod třetí kolejí byl vybudován podchod, který by 
měl být do budoucna ukončen tak, jak je tomu dnes. Může se však mýlit, protože neviděl poslední dokumentaci, 
která byla vydána pro stavební povolení, ale pouze dokumentaci pro územní rozhodnutí, která předcházela této 
dokumentaci, kde nic takového nebylo. 

Ing. O. Brdíčko - další dotaz se týkal stavby Hasičské zbrojnice v Loukách.
Ing. M. Hajdušík - řekl, že proběhla schůzka za účasti hasičů z Louk a vedoucích odborů OM a OO s tím, že chtěli, 
aby se všichni účastnili projektové přípravy této stavby. Aby následně nenastala situace, že bude projekt 
vypracován, ve kterém se hasičům nebude něco líbit nebo že to není podle jejich představ. Na schůzce bylo vše 
odsouhlaseno, v současné době probíhá příprava projektové dokumentace pro stavební povolení.
Ing. J. Wolf - dodal, že dříve se hovořilo i o možnosti, že by Hasičská zbrojnice v Loukách mohla být 
spolufinancována společně s dotací. Protože na tuto stavbu nebude městu dotace poskytnuta, bude ji muset 
financovat z vlastních finančních prostředků. 

26)   Různé - občané
p. Rudolf Rucki - občan města - opětovně vystoupil ke svým námětům týkající se přemístění chodníků a 
zhotovení nových parkovacích míst mezi domy v Karviné-Ráji na tř. Kosmonautů -reagoval na odpovědi, 
které obdržel na svůj námět z různých odborů MMK s tím, že již k této problematice vystupoval na 15.,20. a 24. 
zasedání ZM Karviné. Na základě posledního vystoupení obdržel celkem 3 odpovědi. Jednu dne 26.02.2018 z 
OSŽP, kde se obšírněji hovoří pouze o tom, co na ZM přednesl. Od té doby byl vykácen pouze jeden strom, 
borovice, za což poděkoval. Další dopis obdržel z OM ze dne 22.02.2018, ve kterém se konstatuje, že v roce 2017 
bylo zahájeno výběrové řízení na zhotovitele projekční a inženýrské činnosti umožňující realizaci záměru. Bylo 
navrhováno řešení jejich požadavků s tím, že k dopisu byl připojen snímek, který předložil vedení k nahlédnutí. Dále 
byli požádání o projednání předloženého návrhu na členské schůzi dotčených bytových družstev a o následnou 
zpětnou vazbu. V případě kladného vyjádření k požadavkům návrhu řešení by pak byly v letošním roce navrhované 
úpravy realizovány. Na žádostech podávaných od roku 2013 a projednávaných na Odboru majetkovém MMK byl 
však v minulosti vyzýván k odsouhlasení jiných návrhů. K tomu předložil k nahlédnutí další dva snímky, které rovněž 
předal vedení města pro srovnání. Požadované vyjádření i s podpisy členů bytových družstev předal na Odbor 
majetkový MMK. Opětovně připomněl škody způsobené vandaly na jejich majetku, a to rozbití 7 sklepních 
vyztužených oken, která nechávají stále rozbitá a neopravují je. Dále je posprejovaná a poškozená fasáda domů 
včetně provedených děr do fasády, vylomeny všechny balkonové odtokové krytky, ohnuté sušáky na prádlo v 
přízemních bytech a provedeno několik vloupání do sklepů (letos od 19. do 25.02.2018 další 3 vloupání). Tímto jím 
vznikla další velká škoda na majetku. Nechápal, proč má odsouhlasovat již třetí návrh předložený ze strany MMK, 
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který je z jejich pohledu nejhorší a pro ně skoro nic neřešící. Navíc odporující vybudování parkovací plochy z 
předchozích návrhů. Toto chtěl řešit s vedoucí Odboru majetkového MMK, ale dne 07.03.2018 se nedovolal s tím, 
že mu bylo sděleno nějakým zástupcem z odboru, že se mu následně dne 09.03.2018 ozve, protože byla mimo na 
jednání, což však nebylo dosud učiněno. Byl proto nucen vystoupit na zasedání ZM.
Ing. J. Wolf -navrhl panu Ruckému, pokud bude souhlasit, že si vzájemně předají telefonický kontakt s tím, že si s 
náměstkem Ing. Raszykem, domluví termín schůzky, na kterou budou přizváni příslušní vedoucí odborů a 
zaměstnanci MMK za účelem vyřešení dané problematiky tak, aby byla nějakým způsobem již uzavřena. Z jednání 
bude vyhotoven zápis, kde účastnici jednání podepíší to, na čem se nakonec dohodli. Dodal, že snímky, které jim 
přeložil k nahlédnutí, byly různé studie s tím, že ta poslední byla vypracována z hlediska různých sítí.

p. Patrik Nivnický - občan města - vystoupil s návrhem na vybudování chybějícího přechodu pro chodce na 
ulici Čsl. armády, poblíž rehabilitačního sanatoria u ZŠ Mendelova ve směru jízdy k pekárnám, zastávka 
Hranice-Škola. Denně tudy chodí několik desítek dětí a občanů na autobus s tím, že se nedá bezpečně projít, 
jelikož z nástupního ostrůvku nevede žádný chodník k přechodu pro chodce nebo rovnou přechod.
Ing. J. Wolf – řekl, že je to dobrý návrh s tím, že se bude vedení města tímto námětem zabývat v pracovním 
pořádku tak, aby byl co nejdříve vyřešen. Pokud by nastala nějaká nečekaná situace, bude o tom informován.

                 
Ing. J. Wolf – jelikož se do diskuze z občanů již nikdo nepřihlásil, požádal pana náměstka Ing. Razsyka o podání 
informace týkající se uzávěr komunikací, které nás v nejbližší době čekají.
Ing. L. Raszyk - v krátkosti navázal na materiál, který byl prezentován na minulém zasedání ZM. Došlo k nějakým 
malým změnám po aktualizaci těchto staveb s ŘSD. Jedná se o rekonstrukci mostu v Chotěbuzi, kdy došlo k 
posunu termínu na konec dubna, dále oprava mostu přes řeku Olši v Dětmarovicích by měla začat v květnu 2018. 
Oprava povrchu komunikace na kruhovém objezdu v Karviné-Dolech bude započata po velikonocích. V pondělí 
19.03.2018 bylo započato s rekonstrukcí komunikací na ulici Ciolkovského - II. etapa, dále oprava části komunikace 
na ul. Cihelní v Karviné-Novém Městě a části komunikace na ul. Slovenská v Karviné-Hranicích.

Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 25. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
tímto ukončil.

Na dalším zasedání ZM Karviné se zastupitelé města sejdou v pondělí 23. dubna 2018 v 17:00 hodin. 

z pov. Karel Wiewiórka, v. r.
náměstek primátora
...........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Vladimír Kolek, v. r.
............................................
p. Vladimír Kolek

Libor Olajec, v. r.
............................................
Mgr. Libor Olajec

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 26.03.2018

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 10


